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محمود عباس بر پایبندی به صلح تاکید کرد/انتقال سفارت آمریکا به بیت المقدس، به روند
صلح آسیب می زند

'محمود عباس' رئیس تشکیلات خودگردان فلسطین، گفت: به صلح به عنوان یک گزینه برگشت ناپذیر همچنان پایبند

هستیم.

به گزارش آران نیوز: عباس شامگاه چهارشنبه در نشست خبری مشترک با «آندری دودا» رئیس جمهوری لهستان در بیت لحم
افزود: امسال آخرین فرصت برای اجرای تشکیل دو کشور مستقل است.

عباس ضمن درخواست از همه کشورهایی که تاکنون کشور فلسطین را به رسمیت نشناخته اند، بار دیگر حمایت خود را از همه
تلاش ها و اقدامات جهانی برای برقراری صلح ابراز داشت.

رئیس تشکیلات خودگردان فلسطین از «دونالد ترامپ» خواست تا در جهت ایجاد صلح در منطقه عمل کند. وی آمادگی خود را
برای تحقق این امر، با رئیس جمهوری منتخب آمریکا اعلام کرد.

عباس در پاسخ به سئوال خبرنگاری مبنی بر انتقال سفارت آمریکا به بیت المقدس افزود: با وجود آن که این سخنان را از ترامپ
شنیدیم، اما تاکنون این اظهارات به صورت رسمی مطرح نشده است.

رئیس تشکیلات خودگردان افزود: ما می خواهیم ترامپ این اظهارات را زمانی که هدایت سکان رهبری آمریکا را به دست
گرفت، بشنویم، اما اگر اقدامی این چنینی انجام شود، روند صلح را از بین خواهد برد، چرا که این یک اقدام غیر قانونی است.

عباس تصریح کرد: انتقال سفارت آمریکا به بیت المقدس اولین حادثه در تاریخ خواهد بود، چرا که همه کشورهایی که رابطه
دیپلماتیک با اسرائیل دارند، سفارتشان در تل آویو است و انتقال سفارت آمریکا به بیت المقدس، به عملیات صلح آسیب می

رساند.
رئیس تشکیلات خودگردان فلسطین گفت: انتقال سفارت آمریکا به بیت المقدس همگام با تصمیم غیر قانونی اسرائیل صورت
می گیرد که قصد دارد منطقه شرقی بیت المقدس را به خاک خود الحاق کند، سرزمینی که رژیم صهیونیستی در سال 1967

اشغال کرد پایتخت کشور فلسطین به شمار می رود.
وی افزود: ما از ترامپ می خواهیم تا برای آن که عملیات صلح فلسطین متوقف نشود، دست از انتقال سفارت واشینگتن بردارد

و امیدواریم که به این سخن گوش دهد.
وی افزود: ما از پیش بینی ها تبیعت نمی کنیم و بهتر است که صبر کنیم تا ترامپ (به صورت رسمی) ریاست جمهوری آمریکا را

به دست گیرد و این اظهارات را مستقیما از وی به عنوان رئیس جمهوری آمریکا (و نه رئیس جمهوری منتخب) بشنویم.
رئیس جمهوری لهستان نیز در این نشست مطبوعاتی با اشاره به این که امیدواریم سال 2017 آغاز جدید روند صلح در
خاورمیانه باشد، چرا که همه درگیری های جاری در این منطقه، همه جهان را تحت تاثیر خواهد داد، تاکید کرد: فلسطین یک

سرزمین مقدس برای همه ادیان و تمدن هاست.
دودا با اشاره به این که فلسطین جایگاه ویژه ای در قلب ما دارد و همه می خواهیم اماکن این چنینی را مشاهده کنیم، گفت:

تلاش می کنیم صلح به منطقه خاورمیانه بازگردد و روند صلح هرچه زودتر در این منطقه صورت گیرد.
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